



Please be advised that the three-digit dialing code (such as 9-8-8) for mental health crises and suicide prevention services – implemented in the U.S. as of July 16, 2022 – is not yet implemented by telecom service providers in Canada. For such services in Canada, please refer to Canada’s suicide prevention service, toll-free at 1-833-456-4566 for voice calls at any time, or the common short code 45645 for texts from 4 p.m. to midnight ET.

Veillez noter que le code à trois chiffres (tel que 9-8-8) pour services de crises de santé mentale et les services de prévention du suicide - mis en œuvre aux États-Unis. au 16 juillet 2022 - n'est pas encore mis en service par les fournisseurs de services de télécommunications au Canada. Pour de tels services au Canada, veuillez vous référer au service de prévention du suicide du Canada, sans frais au 1-833-456-4566, ou au code 45645 pour les textos de 16 h à minuit Eastern.